

UFO Ledarmöte 20160419

Närvarande: Stefan (F060708) Maria (styrelsen) Maria (F0102) Jonny (P0506) Magnus (styrelsen) Robert (styrelsen) Albin (P0304) Jenny (PF09) Sara (P0708) Cattis (styrelsen) Pelle (F 04) Jennie (styrelsen)

1. Mötet öppnades
2. Meddelanden:
 - a. Cattis påminner om att alla som inte har haft ska ha föräldramöten. Ta upp nolltolerans vid detta tillfälle
 - b. Tisdag v 15 föreläste Stefan Brandt om kost för några lag och föräldrar. Mycket bra!
 - c. Uppstart nytt lag, möte tisdag v 17
 - d. Ny ansvarig för planbokningen är Maria Vantola. Eftersom hon är ny på posten måste alla som vill boka/ändra kring planer vara väldigt tydliga. Ange vilken storlek på plan, vilket lag och vilka ledare
 - e. Inbjudan till fotbollsskolan går ut i dagarna. Var noga med att ange Fotbollsskolan när ni betalar för redovisningen. Det har gått ett rykte om att Fotbollsskolan går med vinst. Så är inte fallet. Klubben vill hellre hålla lägre priser för att fler ska kunna gå. Inbjudan via mail kommer att gå ut till de som deltog förra året.
 - f. Agilityhelgen 4-6 juni. Cattis har redan bjudit in lagen till att göra något för att tjäna pengar. Alla utgifter står laget för, samt alla vinster. Förslag är parkering (20 kr), frukostpaket, grill på eftermiddagen, sälja fikabröd etc. Kiosken bemannas från UFO:s sida, ett lag/dag
 - g. 11 juni byalaget. Kommer att vara grill-försäljning. Anmäl gärna lag!
 - h. Sponsorpaket. Cattis delar ut info till lagen om detta. Lagen beslutar själva om de vill ta del av detta eller inte. 50% av sålt sponsorpaket går till laget.
 - i. I klubbnytt finns en annons om att vi söker domare samt sommarjobbare till midsommar. Vi söker också arbetsledare till årets sommarjobbare, 3 veckor. Dessa jobbare tillsätts från kommunen. Arbetsledaren ska delegera arbetet till ungdomarna och bör vara över 20 år.
 - j. Anders Richter går i pension och han behöver en ersättare.
 - k. Tänk på att växla in gamla 20:or och 50-lappar!
 - l. Herrlagets match på fredag är flyttad till Löten.

- m. Pelle har luftat all gräsmark – därför får vi inte gå på gräs ännu! Men fr o m måndag v 17 är det okej (25 april).
3. Lagrapporter:
- a. P0708 och F060708 tränar tillsammans men är anmälda till olika poolspel. Start för poolspel 8 maj (pojkar), 15 maj (flickorna). Har börjat träna på konstgräs, startar på gräs på Fjälliden v 17. Funderar på att anmäla till någon cup. Några nya killar har börjat, även från stan. Funderar också på att lägga in ytterligare en träningsdag. Sammandrag hemma blir på Fotbollens dag (pojkar) och 17/9 (flickor). Noomi är ny lagförälder.
 - b. PF09 startar träning 3 maj. 13 barn har anmält sig. Ny ledare är Jenny Jansson. Söker ny lagförälder.
 - c. P0304 ska spela 9-manna i år, så de är väldigt taggade! Håller på att lära sig offside. Träningsarna är välbesökta med flera nya tillskott. Ska ha träningsläger i helgen.
 - d. P0506 har tränare och föräldrar som ställer upp, men lite ont om spelare. Kommer att behöva låna spelare av P0304 till match. Ska meddela träningsdagar innan helgen.
 - e. Börje/UIF F0102 har tränat under vintern 2-3 ggr/vecka. Har deltagit i en 9-manna-cup och en 11-manna-turnering. Tjejerna trivs ihop och det funkar bra. Varannan hemmamatch kommer att spelas i Börje. Planerat träning 3 ggr/vecka, dock ännu inte i Börje. Kanske blir det. Ska vara med i Roslagscupen.
 - f. F 04 har 15 st tjejer i truppen. Tränat 2 ggr/vecka under vintern. Har spelat ett par cuper under vintern, ska vara med i en i helgen. Ska delta i UNT-cupen. Spelschemat inte helt spikat än. Bra uppslutning.
4. Bollförrådet: på förra ledarmötet beslutades att lagen ska ha några ansvarsveckor var, då man ska se till att bollförrådet hålls snyggt! Styrelsen gör ett schema och skickar ut. Men, först som sist gäller att alla har ett vuxenansvar att lämna förrådet som man vill finna det! Just nu saknas t ex ett nät 4:or, Brian vet du nåt?? Dörren och låset ska kollas, se om det finns bra nycklar som funkar. Om det verkar vara fel på låset kommer det att bytas.
5. Spelarregistreringsblanketterna ska lämnas in till Cattis.
6. Magnus delar ut inbetalningslappar till lagen. Hör av er till Magnus om det är några problem med spelarregistreringen. Påminner om att nya spelare ska bli medlemmar, maila Magnus uppgifter.
7. Cattis mailar information om utbildningar till de som anmäler sitt intresse. Albin Widerholm planerar att gå.
8. Kalendern på laget.se: där kan lagen själva skriva in sina aktiviteter (t ex matcher). Klubbnytt hämtar info från laget.se. Ju mer som syns där desto enklare är det för föräldrar, kioskplanering etc. Styrelsen vill därför uppmana lagen att försöka lägga in aktiviteter i kalendern!

9. Domare: just nu har vi 2 st säkra, men förhoppningsvis 2-4 till. Helst söker vi ytterligare en 9-manna-domare, då vi bara har en. Det kommer en domarträff, men först måste vi veta säkert vilka som vill.
10. Kiosken: öppnar 1 maj. Öppet t o m v 24 före sommaren. I höst början av augusti-serieslut
11. Midsommar: förra årets lyckade insats av ungdomar som jobbade utökas i år med några fler, för att minimera föräldrainsatsen.
12. Fotbollens dag 28 augusti. Önskemål om matchtider skickas till Robert. Poolspelet startar vid 10.00. Styrelsen efterlyser priser till lotteriet!!
13. SISU-förslag, önskemål om utbildningar etc: knäkontroll på lördag – anmäl dig på SISU:s hemsida. Det finns en app via Folksam's hemsida, knäkontroll heter den. Hör av er om ni kommer på någon kurs, aktivitet etc. SISU kan komma till oss, vi får bidrag.
14. Foto av lagen tisdag 31/5, fotot kommer i UNT-bilagan. Påminn föräldrar om att kryssa om de inte vill ha foton för påseende.
15. Material: Robert delar ut enligt lagens önskemål.
16. Övrigt: målvaktstränare sökes!